

1 March/Mars 2023



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## **Kiwanis Foundation Growth Incentive Extended**

The Club Growth Incentive Grant implemented in October 2022 has been extended from March 31, 2023, to May 31st, 2023.

This grant is to assist the Kiwanis clubs in Canada to increase their membership, thus further advancing the work Kiwanis does in Canada. This is a time sensitive program and is exclusive to Kiwanis Clubs in Canada. (PNW, WC & EC&C)

The club incentive grant will reimburse clubs \$100 for each "New Member" they add to their roster between October 1, 2022 and May 31, 2023. The following conditions apply:

1. This is an incentive for existing Kiwanis clubs only, not new club openings or SLP programs. The new members must be classified as full dues paying members.
2. The club must be an annual dues contributor, of \$15.00 per member, to the Kiwanis Foundation

## **Prolongation de la période de motivation pour la croissance de la Fondation canadienne**

La subvention pour encourager la croissance des clubs qui a été implantée en octobre 2022 est prolongée du 31 mars 2023 au 31 mai 2023.

Cette subvention a pour objectif d'assister les clubs Kiwanis canadiens à accroître leur membership et, par conséquent faire évoluer le travail que fait le Kiwanis au Canada. Le facteur temps est critique et ce programme est exclusif aux clubs Kiwanis du Canada (PNW, WC & EC&C).

Cette subvention remboursera 100 \$ aux clubs pour chaque "Nouveau Membre" qu'ils inscriront à leur liste entre le 1 octobre 2022 et le 31 mai 2023. Les conditions suivantes s'appliquent :

1. C'est une motivation pour les clubs Kiwanis existants, et non pour l'ouverture d'un nouveau club ou d'un programme SLP. Le nouveau membre doit être classifié comme 'membre payant les pleines cotisations'.

- of Canada for the Kiwanis year of 2022-23.
3. The club will need to apply for the grant, prior to June 30<sup>th</sup>, 2023, by providing a copy of their invoice from Kiwanis International.
  4. The definition of a new member is a member that is not already a member of a Kiwanis club, nor a member that transfers from another Kiwanis club, nor a member that has relinquished their membership in a Kiwanis club within the past 6 months.

This grant is designed to support the Kiwanis clubs in Canada to promote recruiting new members.

This grant is in addition to the existing programs that support “New Club Opening” and “Bringing Your Kiwanis Club up to Charter Strength”.

For full details on Foundation programs, [click here](#)

---

### Kiwanis Club of Stratford



John Patterson of the Kiwanis Club of Stratford was presented with the “Tablet of Honour” Award.

2. Le club doit contribuer annuellement un montant de 15 \$ par membre à la Fondation canadienne du Kiwanis et pendant l’année administrative 2022-2023.
3. Le club devra faire une demande de subvention avant le 30 juin 2023, et fournir copie de sa facture du Kiwanis International.
4. La définition d’un nouveau membre est un membre qui n’est pas déjà membre d’un club Kiwanis ni être un membre qui vient d’un autre club Kiwanis, ni un membre qui a renoncé à son membership au cours des six (6) derniers mois.

Cette subvention a pour objectif de soutenir les clubs Kiwanis canadiens dans leur recrutement de nouveaux membres.

Cette subvention est un ajout aux programmes existants qui encouragent la “Formation de nouveaux clubs” et “Ramène ton club Kiwanis à son membership minimum”.

Pour plus d’informations sur la Fondation, [cliquez ici](#).

---

### Club Kiwanis de Stratford



John received this Table of Honour Award for his dedication and service to Kiwanis over many years, especially his role as Chairperson of the Organizing Committee of the 2018 E.C.&C. District Convention which was held in Stratford.

---

### **Kiwanis Club of Cape Breton Golden K**



The Club has historically been supportive of the Salvation Army Sydney Community Church who, like ourselves, is dedicated to helping youth and vulnerable adults in our community all year long.

One of the Club's many committees is the Kettle Campaign Committee, and this year we had 25 members sign on to do 2 hour shifts at the Sydney River Salvation Army Kettles. From November 18<sup>th</sup> to Christmas Eve, the Club volunteered 320 hours.

There's NO GREATER FEELING than helping someone in need.

---

### **Queen's Platinum Jubilee Medal**



John Patterson du club Kiwanis de Stratford a reçu un "Tablet of Honour".

John a reçu cet hommage en reconnaissance de son dévouement et des services rendus au nom du Kiwanis depuis de nombreuses années, particulièrement pour son rôle comme responsable du Comité-organisateur du congrès du district E.C. & C, qui a eu lieu à Stratford en 2018.

---

### **Club Kiwanis Cape Breton Golden K**



Historiquement, le club a été un supporteur de la Salvation Army Sydney Community Church qui, comme nous, est impliquée dans l'aide aux enfants et aux adultes nécessitants dans notre communauté à l'année longue.

Un des nombreux comités du club est celui du Chaudron Rouge. Cette année, 25 membres se sont engagés à donner deux heures à la Sydney River Salvation Army Kettles. Du 18 novembre à la veille de Noël, le club a donné 320 heures de bénévolat.

Il n'y a pas de PLUS GRAND SENTIMENT que celui de venir en aide à quelqu'un dans le besoin.

---

### **Médaille platine du Jubilé de la Reine**

Eleven Kiwanians in five clubs in Division 6 of the Western Canada District were recognized by the Lieutenant – Governor of Alberta, the Honourable Salma Lakhani, AOE, LLD, for their contribution to the community. They received the Queen Elizabeth II Platinum Jubilee Medal, marking the 70<sup>th</sup> anniversary of Her Late Majesty's accession to the Throne.



Onze Kiwaniens de cinq clubs de la Division 6 du district Western Canada ont été reconnus par le Lieutenant-gouverneur de l'Alberta, l'Honorable Salma Lakhani, AOE, LLD, pour leur contribution à la communauté. Ils ont reçu la Médaille platine du Jubilé de la Reine Elizabeth II, marquant le 70<sup>e</sup> anniversaire de l'accession au Trône de feu Sa Majesté.

---

## **Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis**

---

[519-304-3038] [[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)] [[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) powered by



Try email marketing for free today!